



RM of Montcalm

Box 300 46 - 1st Street East, MB, R0G 1C0

Tel: 204-737-2271

<http://rmofmontcalm.com>

21 October, 2020

RESOLUTION

Resolution # 20 196

Moved by: Paul Sabourin

Seconded by: Jean Barnabe

National Francophone Immigration Week November 1 to 7, 2020

WHEREAS National Francophone Immigration Week is celebrated throughout Canada with the theme "Ma couleur francophone"; and

WHEREAS Francophones and Acadians communities prioritize Francophone immigration for their demographic and economic development, which is key in ensuring the sustainability of the linguistic duality that characterizes Canada; and

WHEREAS considering the relation between French-speaking immigrants and the vitality of the Francophone community and the RM of Montcalm.

WHEREAS bearing in mind the positive impact that French-speaking immigrants bring to the RM of Montcalm.

NOW THEREFORE, I, Paul Gilmore, Reeve of the RM of Montcalm, do hereby proclaim the week of November 1 to 7, 2020 as **National Francophone Immigration Week** in the RM of Montcalm.

Semaine nationale de l'immigration Du 1 au 7 novembre 2020

ATTENDU QUE la Semaine nationale de l'immigration francophone est célébrée dans tout le Canada sous le thème « Ma couleur francophone »; et

ATTENDU QUE les communautés francophones et acadiennes ont fait de l'immigration francophone une priorité nationale pour leur développement démographique et économique nécessaire à la pérennité de la dualité linguistique qui caractérise le Canada; et

ATTENDU QU'EN considérant la relation qui existe entre les immigrants et immigrantes d'expression française et la vitalité de la communauté francophone et la Municipalité rurale de Montcalm; et

ATTENDU QU'EN tenant compte de l'impact positif que les immigrants et immigrantes d'expression française ont sur Municipalité rurale de Montcalm;

PAR CONSÉQUENT, je, Paul Gilmore, préfet de Municipalité rurale de Montcalm, proclame, par la présente, que la semaine du 1 au 7 novembre 2020 est la **Semaine nationale de l'immigration francophone** dans Municipalité rurale de Montcalm.

Carried